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BRMG-KPGiM-III.0012.5.2014 

 
Protokół Nr 70-5/2014 

z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się dnia 25 marca 2014 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 15.00, w 
Sali im. Seana Lestera nr 003, Nowy Ratusz, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w 
Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło siedmiu (7), 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych opinii i wniosków.   
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 70 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został dostarczony radnym w terminie 
regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie następującego porządku obrad 
Komisji: 
 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego dróg 
publicznych, których zarządcą jest Prezydent Miasta Gdańska na cele niezwiązane z 
budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg - druk nr 1197. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 – w 
zakresie działania Komisji - druk nr 1205.   

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok –w zakresie działania Komisji - druk nr 1206.  
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków udzielania pomocy publicznej przez Gminę Miasta 
Gdańska przedsiębiorcom w zakresie zwolnień z podatku od nieruchomości na 
nową inwestycję w mieście Gdańsku lub na utworzenie miejsc pracy w związku z 
nową inwestycją w mieście Gdańsku - druk nr 1203. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w 

drodze inkasa opłaty skarbowej oraz określenia inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso – druk nr 1198. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska 
działającej pod firmą Gdańska Infrastruktura Społeczna Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr  1193. 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta 
Gdańska konsultacji społecznych projektu dokumentu Gdańsk 2030 Plus Strategia 
Rozwoju Miasta – druk nr 1204.  

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie ustalenia jednostkowej stawki 

kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości 
Komunalnych Samorządowy Zakład BudŜetowy w Gdańsku na 2014 rok – druk nr 
1199. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
9. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 

dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego przy ul. Długi Targ 39/40 w Gdańsku 
dla Instytutu Kultury Miejskiej.  

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
10. Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w 

sprawie uregulowania stanu prawnego do lokalu mieszkalnego, przy ul. 
Ojcowskiej 93 w Gdańsku. Pismo WGK.II.7124.1.93.2013.HS. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
11. Opiniowanie list i wykazów osób/rodzin o przydział lokali mieszkalnych 

na rok 2014 i lata następne. 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
12. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 
 
Głosowanie: 
PowyŜszy porządek obrad został przyjęty 5 głosami za - jednogłośnie. 

 
 

Punkt – 1 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w 
sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego dróg publicznych, 
których zarządcą jest Prezydent Miasta Gdańska na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg - druk nr 1197. Oryginał druku 
nr 1197 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z marca 2014 
roku. Sprawa: BRMG - S.0006.70.2014 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe proponuje się 
zwiększenie stawek opłat w pasie drogowym, i od razu powiem, Ŝe tu są jakby dwa 
aspekty w tym kontekście. Po pierwsze. ZróŜnicowanie opłaty w zaleŜności od 
kategorii drogi, gdyŜ obecnie ta opłata wynosi 2,20 – niezaleŜnie od kategorii drogi, 
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i naprawdę minimalne zwiększenie opłat za reklamy, tj. z 2,20 na: 2,30; 2,40; 
2,50; 2,60 zł. Za m2 na dzień takiej reklamy, czyli zwiększenie o: 10, 20, 30 i 40 
groszy na drodze krajowej. 
 
Musze przyznać, Ŝe Gdańsk jest miastem, mam porównanie jak to wygląda w innych 
miastach, w którym te opłaty są najmniejsze. W związku z tym uwaŜamy, Ŝe 
chociaŜby minimalne podniesienie tych stawek opłat jest uzasadnione i konieczne. 
Dlatego o to wnioskujemy pomimo sprzeciwów firm reklamowych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Jaki to jest procent podwyŜki? 
 
Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
Jest to podwyŜka o 10 groszy na drodze gminnej, 20 groszy na drodze powiatowej, 
wojewódzkiej 30 groszy i krajowej 40 groszy. 
 
Od razu powiem, Ŝe zastanawialiśmy się oczywiście nad tym, czy ta stawka nie 
powinna być większa, ale tutaj juŜ słyszymy, Ŝe ewentualne zwiększenie zbyt 
mocno tej stawki mogłoby spowodować, Ŝe w pasie drogowym przestaną te reklamy 
być. Reklamodawcy mówią nam, ze przeniosą się poza pas drogowy. Więc, z jednej 
strony chcąc uzyskiwać dochody, a z drugiej jakoś racjonalnie nad tym panować, 
uwaŜamy, Ŝe podniesienie jakieś, co najmniej minimalne jest konieczne i 
uzasadnione i nie spowoduje jeszcze lawinowego przeniesienia się firm 
reklamowych poza pas drogowy. 
 
Druga kwestia. W tej chwili obowiązuje zmniejszona stawka opłaty za reklamy, 
które propagują bezpieczeństwo ruchu drogowego. To powoduje, Ŝe w pasie 
drogowym poniekąd sztucznie utrzymywane są niektóre nośniki, bowiem firmy, 
które nie mają obłoŜenia komercyjnego, wkładają tam plakat bezpieczeństwa 
ruchu drogowego, na czym nam zaleŜało i czekają na klienta. TeŜ nie chcemy, Ŝeby 
taka sytuacja miała miejsce, i chcielibyśmy spowodować, Ŝeby nośniki, które nie są 
komercyjnie uzasadnione zniknęły z przestrzeni publicznej, z pasa drogowego. W 
związku z tym proponujemy, aby ta zniŜka obowiązywała tylko do 90 dni w danym 
roku kalendarzowym. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Do tej pory była bez ograniczeń, nie było opłat? 
 
Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
To nie jest tak, ze nie było opłat. Te opłaty były. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
6 groszy. 
 
Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
Były te plakaty propagujące bezpieczeństwo ruchu drogowego. No mógł stać pusty 
nośnik, tak? Proponujemy, Ŝeby ta obniŜka obowiązywała tylko do 90 dni. Kolejna 
kwestia. Obserwujemy oczywiście wzrost zainteresowania reklamami 
dynamicznymi, emitowanymi na monitorach i wyświetlaczach elektronicznych. Jak 
wiemy są prowadzone w tym względzie badania. Tego rodzaju reklamy powodują 
jednak przykuwanie tej uwagi, percepcji skupiania bardziej na tej reklamie niŜ na 
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takiej standardowej. W związku z tym uwaŜamy, Ŝe o ile oczywiście taka reklama 
przejdzie pozytywną opinię, będzie zaopiniowana pod względem bezpieczeństwa 
ruchu drogowego pozytywnie, to Ŝeby ona miała maksymalną stawkę opłat, jaką 
nam daje ustawa, czyli 10 złotych za m 2 za dzień.  
 
Podobnie z róŜnymi urządzeniami słuŜącymi do dystrybucji produktów, usług, 
jakichś bankomatów, urządzeń chłodniczych i innych, takich, które są wystawiane, 
jakiś chłodziarek. O ile to w ogóle moŜe funkcjonować, równieŜ ta stawka 
maksymalna 10 złotych za m2.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Ogródki sezonowe w okresie turystycznym? 
 
Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
Pozostają bez zmian. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
JeŜeli są urządzenia w okresie turystycznym, to one są w obrębach ogródków 
sezonowych.  
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Jakie są przychody w ZDiZ w zeszłym roku z tego tytułu, tzn. reklam? 
 
Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
Nie mam informacji przy sobie. 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Prosiłbym o informację na sesję. 
Te dwie rzeczy, o których pani mówiła, to, Ŝe podnosimy tak mało. MoŜe 
naleŜałoby się zastanowić, czy nie podnieść więcej, jeŜeli reklamy mają się 
wynieść poza przestrzeń drogi. MoŜe byłoby lepiej, Ŝeby taka obowiązywała 
polityka, Ŝeby tych reklam było jak najmniej. 
 
Natomiast, co do tej drugiej zmiany.  Być moŜe mało wiem o ekonomii i 
prowadzeniu biznesu, ale moim zdaniem ta zmiana, która była, a dotychczasowa 
polityka, to było klasyczne przeniesienie ryzyka biznesowego na miasto, bo opłata 6 
groszy, nie ukrywajmy, to był Ŝart po prostu, Ŝe ktoś po prostu nie miał klienta, to 
sobie wrzucał zakaz do 50 km, a taki bilbord ma powierzchnię 20 metrów, czyli 
płacił 2 złote za miesiąc. 
 
Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
Przepraszam. Musze tutaj się nie zgodzić, bo to nie jest tak, Ŝe 6 groszy. Pan mówi 
o jakiejś innej stawce opłat. Mam w tej chwili obowiązującą uchwałę, i to była 
stawka najniŜsza 14 groszy na drodze oczywiście gminnej, 16 groszy, 18 groszy i 22 
grosze.    
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Trzy razy większa, no to dobrze, Ŝe mamy do 3 miesięcy.  
 
MoŜe faktycznie od razu nie ma, co drastycznie podnosić, ale nalegałbym, Ŝebyśmy 
z kaŜdym rokiem ograniczali, moŜe do jeszcze jakiegoś mniejszego czasu. MoŜe 
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byśmy dali, Ŝe jak miesiąc czasu nie będą mieli klienta, to będzie to wystarczająca 
ulga. Ja wnioskuję, Ŝebyśmy tę stawkę podnieśli jeszcze o 10 groszy, chyba, Ŝe 
przychody z tego tytułu, o czym dzisiaj nie wiemy, a o czym się dowiemy za dwa 
dni są tak wielkie, Ŝe byłaby to wielka strata dla miasta gdyby bilbordy wyniosły się 
z pasa drogowego.  
 
Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
Jest to na pewno znacząca kwota dla naszego budŜetu. Przepraszam. Nie jestem 
przygotowana w kwestiach finansowych.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czy to jest formalny wniosek o podniesienie opłaty? 
 
Wiceprzewodniczący Piotr Borawski 
Nie wiemy, jakie są przychody z tego tytułu. Nie będę składał, więc wniosku 
formalnego. Natomiast są to najniŜsze stawki, a w porównaniu do innych miast to 
jesteśmy najtańsi, tak? 
 
Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
W tej chwili, tak. Jak mówiłam jest 2,20 na kaŜdej drodze. Wrocław - najwyŜsza 
stawka na drodze krajowej, która wynosi 4 złote, wojewódzka - 3,60; powiatowa- 
3,20; gminna - 2,80. Kraków ma porównywalne stawki do nas, tj. 2,56; 2,51; 2,42.  
 
Radny Paweł Czerniewski, członek Komisji 
Wyświetlacze pani uzasadniła podwyŜkę do 10 złotych, a czemu 10 złotych od tych 
urządzeń np. chłodniczych, jakie jest uzasadnienie zastosowania stawki 
maksymalnej? 
 
Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
UwaŜamy, Ŝe przede wszystkim tego rodzaju obiektów, urządzeń nie powinno być 
w pasie drogowym. I w związku z tym, o ile one juŜ w ogóle mają być chcielibyśmy, 
Ŝeby to była maksymalna stawka. Nie wygląda to estetycznie, wiemy równieŜ, Ŝe w 
tej chwili pan Michał Szymański, bo jest to Zarządzenie Prezydenta, które niejako 
tą przestrzeń publiczną ma uporządkować, wnosi uwagi zawsze przy kaŜdym kiosku 
na przykład w tej chwili przy przedłuŜaniu zezwoleń wnosi uwagi formalne. Między 
innymi taką uwagą jest, Ŝe nie ma być takich obiektów. Z jednej strony są 
przydatne uŜytkownikom ruchu, bo zarówno taki napój kaŜdy chce, szczególnie 
latem kupić, ale z drugiej strony, no one szpecą. W związku z tym, tam gdzie to 
będzie moŜliwe niech będą, ale niech to będzie stawka maksymalna. 
 
Radny Paweł Czerniewski, członek Komisji 
A jaka ona jest w tej chwili? 
 
Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
W tej chwili jest to 1,20 – droga krajowa i wojewódzka i 60 gr.- droga gminna. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Czy właściciele nośników reklamowych opłacają jakąś stałą opłatę niezaleŜnie od 
tego, czy jest jakaś ekspozycja czy nie? Czy za sam fakt posiadania nośnika w pasie 
ruchu drogowego jest jakaś opłata? 
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 Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
Jest opłata i zazwyczaj to się dzieje w ten sposób, Ŝe np. na trzy miesiące jest 
udzielane zezwolenie, czyli kończy się grudzień, styczeń, luty, marzec ktoś 
otrzymuje zezwolenie. Oni to dzielą sobie np. kwartalnie, poniewaŜ zasada jest 
taka, jest to decyzja administracyjna i opłatę trzeba wnieść w całości. Nie ma 
czegoś takiego jak rozkładanie na raty, jakieś częściowe. Na ile jest zezwolenie na 
tyle się płaci w ciągu 28 dni od momentu otrzymania decyzji. W związku z tym oni 
sobie, te firmy reklamowe tak dzielą. JeŜeli się okaŜe po czasie, Ŝe gdzieś było to 
bezpieczeństwo ruchu drogowego, występują do nas z prośbą o zmianę decyzji, 
jeŜeli ją umotywują, pokaŜą nam, udowodnią poniekąd, Ŝe rzeczywiście tam nie 
było reklamy komercyjnej, to mają szansę właśnie na zmianę tej decyzji, i wtedy 
do zwrotu pewną kwotę, czyli płatną z góry, potem ewentualnie mają zmniejszoną 
opłatę. 
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Wspomniała pani o wnioskach związanych z Referatem Estetyzacji. To jest uchwała 
zmieniająca, czy w tekście jednolitym tej uchwały jest odwołanie właśnie do tych 
regulacji estetycznych. Czy jest jakieś powiązanie, Ŝe przed wydaniem decyzji jest 
opiniowana przez ten referat, zgodnie z regulacjami z Zarządzenia Prezydenta?  
 
Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
To znaczy wprost tego tak być nie moŜe, poniewaŜ uchwała, wiadomo jest aktem, 
który moŜe być wydany tylko z upowaŜnienia ustawowego. I ustawa mówi, Ŝe w 
zaleŜności od kategorii drogi, rodzaju zajęcia pasa drogowego moŜe być 
zróŜnicowana stawka opłat. My mamy dosyć mocno zróŜnicowane te stawki. Jednak 
jest ich dosyć duŜo. Są miasta, które mają zdecydowanie mniej, ale np. Warszawa 
to nawet w okresie Świąt BoŜego Narodzenia ma np. wyŜsze na coś stawki. Jak się 
tam zajrzy, to naprawdę aŜ budzi zdziwienie, i nie moŜemy wprost wpisać Referatu 
Estetyzacji, czy jakichś uzgodnień z referatem w uchwalę, bo ona po pierwsze jest 
o stawkach opłat, a po drugie, to jest kompetencja Rady Miasta Gdańska. Organem 
zarządzającym drogami jest Prezydent Miasta Gdańska i niejako wychodząc z tych 
upowaŜnień z ustawy, np. o samorządzie gminnym, Ŝe on administruje, kieruje itd. 
są podejmowane tego typu zarządzenia, jak właśnie referatu estetyzacji.   
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
To jest po prostu uchwała w sprawie stawek i niczego innego. 
 
Pani Aneta Kwiatkowska, przedstawiciel Zarządu Dróg i Zieleni 
Tak. Ona jest w sprawie stawek. My tu niczego innego nie moŜemy zrobić. 
Natomiast potem ewentualnie stosować Zarządzenia Prezydenta, które obowiązują 
do procedury, którą stosujemy.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia 
wysokości stawek opłat za zajęcia pasa drogowego dróg publicznych, których zarządcą 
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jest Prezydent Miasta Gdańska na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 
utrzymaniem i ochroną dróg - druk nr 1197.   
 
Głosowanie: 
Komisja 5 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1197. 
Opinia Nr 70-5/399/37/2014 
 

 
Punkt – 2. 

Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 – w 

zakresie działania Komisji - druk nr 1205 + autopoprawka. Oryginał druku nr 1205 
stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z marca 2014 roku. 
Sprawa: BRMG - S.0006.78.2014 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe zmiany w WPF 
związane są ze zmianami w budŜecie miasta. Generalną zmianą jest zmiana 
dotycząca zmiany dokumentacji dla przyszłych okresów. Z uwagi na to, Ŝe 
realizując projekt kompleksowej dokumentacji mamy oszczędności przetargowe 
i Marszałek Województwa Pomorskiego instytucja zarządzająca RPO wyraziła 
zgodę na rozszerzenie zakresu projektu i kwalifikowanie wydatków związanych z 
opracowaniem dokumentacji dla ulicy Jabłoniowej zakwalifikować i rozszerzyć 
zakres projektu. I obecnie projekt będzie nazywał się wykonanie kompleksowej 
dokumentacji projektowej dla ulicy Nowej Bulońskiej Północnej i Nowej 
Jabłoniowej. I środki na ten cel zwiększamy właśnie z tego projektu ogólnego 
dokumentacja dla przyszłych okresów. Jest to kwota 600 tysięcy złotych. Czyli  
z globalnego projektu przenosimy na konkretny projekt i rozszerzamy jego nazwę. 
 
RównieŜ wyrzucamy tutaj z przedsięwzięć zadanie, które tak naprawdę nie jest 
przedsięwzięciem, bo naleŜy do statutowych zadań naszej jednostki. Są to zadania 
realizowane na podstawie decyzji administracyjnych związanych z postanowieniami 
sądu dotyczące kierowania dzieci do rodzin zastępczych. Tutaj teŜ po prostu ten 
projekt wyrzucamy w WPF. Na realizację tego zadania prezydent otrzyma 
upowaŜnienie do zaciągania zobowiązań. Natomiast w autopoprawce wprowadzamy 
dwie zmiany. Jedna zmiana dotyczy realizacji Gdańskiego Projektu Komunikacji 
Miejskiej III B. w związku z oszczędnościami po przetargu na realizację robót 
budowalnych oraz związanych z moŜliwością odzyskania zwrotu VAT z urzędu 
skarbowego od części związanej z budową infrastruktury torowej. PoniewaŜ ZDiZ 
otrzymuje dochody z dzierŜawy torowisk z naszej spółki ZKM. W związku z tym 
wydatki związane z realizacją inwestycji, czyli VAT moŜemy odliczyć od tych 
przychodów. W roku bieŜącym będziemy mogli odliczyć kwotę ok. 2 milionów 
złotych, natomiast w całym projekcie będzie to kwota ponad 7 milionów złotych. 
VAT będziemy odzyskiwać w roku 2015 i 2016.  Dzięki oszczędnościom po 
przetargu, licząc część przypadającą na miasto, jest to kwota w granicach 7 
milionów złotych. Zwrot VAT i oszczędności po przetargu dają moŜliwość 
wygenerowania w tym roku dodatkowego źródła sfinansowania wydatków i 
rozchodów, które mają swoje odzwierciedlenie w budŜecie. Dotyczy to zwiększenia 
dokapitalizowania o kwotę 2,6 miliona złotych Międzynarodowych Tragów 
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Gdańskich i udzielenie poŜyczki dla MTG. Kwota z dokapitalizowania ma być 
przeznaczona na kolejne zadania inwestycyjne realizowane przez MTG związane z 
adaptacją na III piętrze pomieszczeń biurowca. Nakłady inwestycyjne to kwota 1,5 
miliona złotych oraz w związku z tym, Ŝe MTG finalizuje, chyba w miesiącu 
kwietniu sprzedaŜ obiektu przy ul. Beniowskiego za kwotę 41 milionów złotych, 
która będzie wpłacana w trzech ratach. Musza być opróŜnione magazyny i w 
związku z tym wyposaŜenie, które znajduje się w tych magazynach ma zostać 
przeniesione na tereny Amber Expo, a to związane jest pop prostu z zakupem 
wyposaŜenia, czyli regałów, podnośników i innego wyposaŜenia. Jest na to kwota 
przewidywana 1,1 miliona złotych. MoŜe jeszcze wspomnę, ze powierzchnia III 
piętra, która ma być dostosowana do moŜliwości wynajęcia jej dla potencjalnych 
najemców, jest to pow. 900 m2. Na te przedsięwzięcia proponujemy 
dokapitalizowanie spółki.  W związku z tym zmniejszamy środki w WPF na GPKM III 
B z kwoty 74 miliony złotych do kwoty 66,8 miliona złotych, i zwiększamy 
dokapitalizowanie spółki, jako przedsięwzięcie w WPF, z kwoty przewidzianej w 
2014 roku 2,4 miliona złotych, a będzie obecnie kwota 5 milionów złotych.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? 
 
Radny Paweł Czerniewski, członek Komisji 
Odnośnie zwrotu VAT. Czy jest tylko moŜliwość odliczania VAT systematycznie od 
VAT naliczanego z dzierŜawy, czy nie ma moŜliwości wystąpienia o zwrot 
bezpośredni? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
PoniewaŜ to dotyczy teŜ układu drogowego. Oczywiście trwają analizy, ale 
prawdopodobnie nie będzie takiej moŜliwości. Ale nie jest to wykluczone, 
sprawdzamy, rozmawiamy z doradcą podatkowym w tej kwestii. 
 
Radny Paweł Czerniewski, członek Komisji 
Dziękuję. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
W związku z tym, ze trzeba uzupełnić powierzchnie magazynową MTG i 
dostosowanie powierzchni biurowej do wynajmu, to jest inna kwesta, ale nurtuje 
mnie jedna rzecz. O ile sobie przypominam w master planie budowy tej nowej 
siedziby MTG zakładano, Ŝe wpływy ze sprzedaŜy nieruchomości przy ul. 
Beniowskiego były między 65 a 75 milionów złotych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Ale za całość, czyli przy Beniowskiego i Doroszyńskiego. 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
Doroszyńskiego na razie nie sprzedajemy. Nie ma na rzazie potencjalnych 
nabywców. Dotyczy to tylko Beniowskiego. 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Czyli generalnie mamy szansę zamknąć się w tej kwocie, która była planowana? 
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Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
Trudno powiedzieć, myślę, ze takiej kwoty nie osiągniemy natomiast Beniowskiego 
została oszacowana, tzn. transakcja będzie zawarta na kwotę 41 milionów złotych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2014 – 2040 – w zakresie działania 
Komisji - druk nr 1205 wraz z autopoprawką. 
 
Głosowanie: 
Komisja 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1205 wraz z autopoprawką - w zakresie działania 
Komisji. Opinia Nr 70-5/400/38/2014 
 
 

Punkt – 3. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budŜetu Miasta Gdańska na 2014 rok –w zakresie działania Komisji - druk nr 1206+ 

autopoprawka. Oryginał druku nr 1206 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z marca 2014 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.79.2014 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe zaskoczyło nas w 
związku z dobrym wykonaniem podatku od czynności cywilno-prawnych w 
granicach 3 milionów złotych mamy większe wpływy porównując do roku 
ubiegłego, biorąc pod uwagę miesiąc styczeń.  
 
Radny Piotr Skiba, członek Komisji 
Tylko styczeń? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
Tylko styczeń, natomiast w miesiącu lutym teŜ bardzo dobrze wpłynął podatek, 
zasadniczo jego wysokość nie odbiega od wysokości w poprzednich okresach 
historycznych. W związku z tym proponujemy wniesienie kwoty 2.871 tysięcy 
złotych do budŜetu, która to kwota będzie wydatkowana, opowiadając wydatki 
powiem państwu, na co. 
 
Mamy dodatkowe dochody z tytułu zarzadzania cmentarzami, kwota 646 tys. zł. 
wpływy z opłat za wydawanie zezwoleń na sprzedaŜ napojów alkoholowych 500 
tysięcy złotych, i dodatkowe dochody realizowane przez jednostki oświatowe. 
Mamy mniejszą subwencję oświatową i zwiększamy środki dla edukacji z tych 
dochodów, które zrealizowały jednostki oświatowe. Mamy nierozdysponowaną 
kwotę na 13 pensję, bo ona uległa zmniejszeniu, czyli pozostała rezerwa. 
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Natomiast po stronie wydatkowej ta kwota 646 tys. zł. Jest przeznaczana na 
zadania związane z zagospodarowaniem terenów cmentarnych.  
 
Kwota, która wpłynęła z podatków od czynności cywilno-prawnych, w wysokości 2 
miliony złotych przeznacza się na modernizację budynku miejskiego Teatru 
Miniatura. Mamy zalecenia Sanepidu związane ze stanem sanitarno-technicznym. 
Muszą być zrobione pilnie instalacje grzewcze, wentylacyjne, wod.-kan., i p. poŜ., 
to warunkuje moŜliwość dalszej eksploatacji obiektu. RównieŜ 500 tys. zł. 
przeznacza się na modernizację filii Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej przy ul. 
Św. Ducha 111. Obiekt ma być zmodernizowany i po modernizacji ma być 
zwiększona oferta świadczona przez tę filię. Związane to będzie z komercjalnymi 
spotkaniami z mieszkańcami, młodzieŜą i z dziećmi.  
 
RównieŜ przeznacza się środki w wysokości 400 tys. zł. na budowę Centrum 
Leczenia Oparzeń. MoŜe wrócę do historii. W 2005 roku, po poŜarze hali na ternie 
stoczni zostały środki po leczeniu osób poszkodowanych w poŜarze. Te środki w 
wysokości 300 tys. zł. wpłynęły do budŜetu miasta. W kolejnych latach 
występowała ówczesna Akademia Medyczna o udzielenie poŜyczki, bądź dotacji. 
TeŜ były stosowne uchwały rady w zakresie poŜyczki i dotacji na budowę Centrum 
Poparzeń. Ale oczywiście Akademia Medyczna, ówczesna nie zorganizowała 
niezbędnych środków na budowę tego centrum, czy teŜ modernizację starych 
obiektów. Obecnie rektor uzyskał z Ministerstwa Zdrowia środki w wysokości 8 
milionów złotych na zadania inwestycyjne. Natomiast wcześniej, juŜ rozmawiając z 
samorządami w poprzednich latach i równieŜ z Gdynią, z Marszałkiem 
Województwa, z Sopotem, z miastem Gdańsk wszyscy prezydenci i marszałek 
zobligowali się wspomóc tę inwestycję. I równieŜ Narodowy Fundusz Zdrowia 
przeprowadził analizę osób poparzonych kierowanych z naszego terenu do innych 
miast stwierdził, Ŝe jak powstanie klinika będzie miała kontrakt z NFZ. I stąd nasza 
dotacja na dokumentację związaną z budową tego centrum. 
 
Proponuje się udzielenie poŜyczki dla fundacji Innowacji Społecznych w wysokości 
250 tys. zł. na pokrywanie wydatków związanych z podatkiem VAT. Jest to projekt 
realizowany przez tę fundację związany z usługami hotelarskimi, jakie ma 
świadczyć ta fundacja. Ten projekt jest dofinansowywany ze środków UE, i teŜ po 
odzyskaniu VAT z Urzędu Skarbowego ta poŜyczka zostanie miastu zwrócona.  
 
W autopoprawce jest poŜyczka, o której wspomniałam w wysokości 5 milionów 
złotych dla MTG na finansowanie bieŜącej działalności związanej z organizowanymi 
i planowanymi imprezami. Spółka wystąpiła z prośba o poŜyczkę z jednoczesnym 
wnioskiem o karencję na okres 5 lat, czyli do roku 2019, i ta poŜyczka ma być 
spłacona w ciągu dwóch lat w 8 ratach do 2021 roku.  
 
Mamy teŜ dodatkowe dochody związane ze zwrotem rekompensaty przez Zakład 
Komunikacji Miejskiej. Audytor, który badał rekompensatę, jaką miasto zapłaciło 
za usługi komunikacyjne, stwierdził dodatkowo, Ŝe spółka musi nam zwrócić 6.068 
tys. zł. I ten zwrot rekompensaty umoŜliwia m.in. zapłacenie VAT do Urzędu 
Skarbowego związanego z zamianą naszych gruntów z mieszkaniami od Górskiego. 
Będzie zakupionych 48 lokali mieszkalnych o powierzchni między 50 a 55 m2. 
Średnia cena mieszkania od 200 do 250 tysięcy złotych. 
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RównieŜ odtwarzamy środki, które zostały niezapłacone, a właściwie nie były 
wykonane roboty związane z zakończeniem budowy stadionu PGE Arena dotyczące 
prac związanych z zadaszeniem, konstrukcjami stalowymi, budową nadziemnych 
instalacji elektrycznych i sanitarnych oraz oczywiście w wysokości tylko naszego 
udziału, czyli w wysokości 25%, ale równieŜ wartość związana z dokończeniem 
systemu sms w ramach III etapu budowy stadionu, jest to kwota 170 tys. złotych, 
czyli dodatkowo odtwarzamy środki w wysokości 3.183 tysiące złotych. To są 
wszystkie zmiany w projekcie uchwały i w autopoprawce. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania? 
 
Radny Grzegorz Strzelczyk, członek Komisji 
Odnośnie MTG. W nawiązaniu do poprzedniej wypowiedzi dotyczącej prognozy 
finansowej. Dokapitalizowanie, w jaki sposób wpłynie, i czy wpłynie na stosunki 
własnościowe w spółce? 
Drugie pytanie odnośnie poŜyczki dla MTG. NaleŜy się spodziewać, Ŝe spółka przez 
najbliŜsze pięć lat, czyli tyle ile spółka wnosiła o karencję spłaty tej poŜyczki 
zaciągniętej na, praktycznie bieŜącą działalność, czyli zakładają, ze nie wypracują 
nadwyŜki finansowej takiej, która pozwoliłaby sfinansować bieŜące inwestycje? 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
Po pierwsze. Spółka ma bardzo wysoką amortyzację. Po drugie, no koszty 
finansowe, poniewaŜ ze sprzedaŜy nieruchomości przy ul. Beniowskiego spółka 
otrzyma zapłatę w trzech ratach. Oczywiście zapłatę z odsetkami w wysokości 
komercyjnej, tak jakby zaciągała ta firma kredyt w banku. W tym roku wpłynie, o 
ile pamiętam kwota 19, 4 miliona złotych. Oczywiście MTG rozmawiają z Nordeą, 
ale równieŜ z PKO BP, który przejmuje Nordeę i mają juŜ wstępne gwarancje, Ŝe 
będzie rozterminowanie tego zobowiązania. Natomiast te wpłaty za Beniowskiego 
będą tak, jak powiedziałam; w roku 2014 – 19,7 miliona złotych, a roku 2017- 13,2 
miliona złotych, i w roku 2019 – 8,1 miliona złotych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na 2014 rok – w zakresie działania Komisji - druk nr 1206+ 
autopoprawka. 
  
Głosowanie:  
Komisja 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się - 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, bez 
poprawek - zawarty w druku nr 1206 wraz z autopoprawką - w zakresie działania 
Komisji. Opinia Nr 70-5/401/39/2014 
 

 



 12

Punkt – 4. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych 
warunków udzielania pomocy publicznej przez Gminę Miasta Gdańska przedsiębiorcom 
w zakresie zwolnień z podatku od nieruchomości na nową inwestycję w mieście 
Gdańsku lub na utworzenie miejsc pracy w związku z nową inwestycją w mieście 

Gdańsku - druk nr 1203. Oryginał druku nr 1203 stanowi załącznik do protokołu z 
sesji Rady Miasta Gdańska z marca 2014 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.76.2014 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
Referując przedmiotowy projekt uchwały powiedziała m.in., Ŝe uchwała w 
sprawie pomocy regionalnej zwalniająca przedsiębiorców z podatku od 
nieruchomości z tytułu nowej inwestycji lub utworzenie nowych miejsc pracy 
dotyczy przedsiębiorców, właściwie w kaŜdej dziedzinie oprócz aptek, sklepów 
wielkopowierzchniowych, i nie dotyczyła równieŜ przedsiębiorców, którzy 
chcieliby zainwestować w budowę parkingów. Tym projektem chcemy zachęcić 
przedsiębiorców do realizacji inwestycji obejmujących budowę 
ogólnodostępnych parkingów i do rozwiązania problemu braku miejsc 
parkingowych w centrum Gdańska. Przedsiębiorców, którzy by zainwestowali w 
parkingi podziemne, jest to obszar przecięcia się ulic Podwale Staromiejskie- 
Długie PobrzeŜe, Długie PobrzeŜe - Podwale Przedmiejskie, Podwale 
Przedmiejskie – Okopowa, i Wały Jagiellońskie - Targ Drzewny. 
To zwolnienie dotyczyłoby okresu 20 lat i oczywiście te parkingi byłyby 
ogólnodostępne, których powierzchnia byłaby, co najmniej 70% o charakterze 
ogólnodostępnym. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Miejmy nadzieję, Ŝeby było zainteresowanie. 
 
Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
Zainteresowanych było kilku inwestorów. Miejmy nadzieję, Ŝe jeŜeli taka uchwała 
dojdzie do skutku… 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Parkingi są bardzo potrzebne, szczególnie w centrum miasta. 
Dziękuję. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 
udzielania pomocy publicznej przez Gminę Miasta Gdańska przedsiębiorcom w 
zakresie zwolnień z podatku od nieruchomości na nową inwestycję w mieście 
Gdańsku lub na utworzenie miejsc pracy w związku z nową inwestycją w 
mieście Gdańsku - druk nr 1203. 
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Głosowanie:  
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1203. Opinia 
Nr 70-5/402/40/2014 
 

 
Punkt – 5. 

Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze 
inkasa opłaty skarbowej oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso – druk nr 1198. Oryginał druku nr 1198 stanowi załącznik do protokołu z sesji 
Rady Miasta Gdańska z marca 2014 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.71.2014 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Teresa Blacharska, Skarbnik Miasta Gdańska  
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa 
opłaty skarbowej oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 
inkaso – druk nr 1198. 
  
Głosowanie:  
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1198. Opinia 
Nr 70-5/403/41/2014 
 

Punkt – 6. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska 
działającej pod firmą Gdańska Infrastruktura Społeczna Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr 1193. Oryginał druku nr 1193 
stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z marca 2014 roku. 
Sprawa: BRMG - S.0006.66.2014 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pani Ewa Jarowicz, przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej   
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czyli w tej chwili chcemy wnieść te lokale mieszkalne, wyszczególnione w 
projekcie uchwały aportem do spółki GIS?  
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Pani Ewa Jarowicz, przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej   
Tak. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Czy te lokale w tej chwili są wolne fizycznie, czy to są mieszkania z lokatorami? 
 
Pani Ewa Jarowicz, przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej   
Są wolne. 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Nie mogą być zamieszkałe. Mogłyby być, jeŜeli najemca nie skorzystałby z prawa 
pierwokupu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
To są lokale na piętrach, czy na parterach? 
 
Pani Ewa Jarowicz, przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej   
W przewaŜającej większości są na drugim i trzecim a jedno mieszkanie jest chyba 
na parterze. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie wyraŜenia woli objęcia udziałów w 
podwyŜszonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Gdańska Infrastruktura Społeczna Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk nr  1193. 
 
Głosowanie:  
Komisja 4 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1193. Opinia 
Nr 70-5/404/42/2014 
 

Punkt – 7. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta 
Gdańska konsultacji społecznych projektu dokumentu Gdańsk 2030 Plus Strategia 

Rozwoju Miasta – druk nr 1204. Oryginał druku nr 1204 stanowi załącznik do 
protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z marca 2014 roku. Sprawa: BRMG - 
S.0006.77.2014 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Pani Katarzyna Drozd-Wiśniewska, p.o. Zastępcy Dyrektora Wydziału Polityki 
Gospodarczej  
Zreferowała przedmiotowy projekt uchwały 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie przeprowadzenia na terenie Miasta Gdańska 
konsultacji społecznych projektu dokumentu Gdańsk 2030 Plus Strategia 
Rozwoju Miasta – druk nr 1204.  
 
Głosowanie:  
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1204. Opinia 
Nr 70-5/405/43/2014 
 
 

Punkt – 8. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie ustalenia jednostkowej stawki 
kalkulacyjnej dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości 
Komunalnych Samorządowy Zakład BudŜetowy w Gdańsku na 2014 rok – druk nr 1199. 

Oryginał druku nr 1199 stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska 
z marca 2014 roku. Sprawa: BRMG - S.0006.72.2014 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Zreferował przedmiotowy projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Jest to dotacja przedmiotowa. Jeśli jest wspólnota, czy moŜe złoŜyć 
wniosek o dotację na wykonanie zagospodarowania swojego podwórka? 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Jest kilka warunków. Pierwszy warunek jest takie, Ŝe muszą być dzierŜawcami o9d 
gminy… 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Ja to rozumiem 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Muszą opracować koncepcję bądź projekt zagospodarowania i musza opracować 
kosztorys tego przedsięwzięcia. I ostatnia rzecz, którą muszą, to muszą wygrać w 
konkursie, bo te oferty są oceniane, punktowane. Nie na wszystko nas stać. 
Dotujemy zgodnie z regulaminem do 80% wydatków na ten cel, czyli na podwórko, 
ale nie więcej niŜ 40 tysięcy złotych. Czyli z tej dotacji praktycznie moglibyśmy 
około 12 podwórek zrobić. 
 
Radny Kazimierz Koralewski, członek Komisji 
Czyli ta dotacja jest tylko na konkursy? 
 
Pan Dimitris T. Skuras, Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej  
Tak. Tylko na konkursy i jest to program jednoroczny z moŜliwością zakończenia go 
w roku 2015. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia jednostkowej stawki kalkulacyjnej 
dotacji przedmiotowej dla Gdańskiego Zarządu Nieruchomości Komunalnych 
Samorządowy Zakład BudŜetowy w Gdańsku na 2014 rok – druk nr 1199. 
 
Głosowanie:  
Komisja 6 głosami za - jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały, bez poprawek - zawarty w druku nr 1199. Opinia 
Nr 70-5/406/44/2014 
 
 

Punkt – 9. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego przy ul. Długi Targ 39/40 w Gdańsku dla 
Instytutu Kultury Miejskiej.  
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Barbara Majewska - Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Zreferowała przedmiotowy wniosek. Pismo: WGK.II.7152.1.40.2014.MZ.81571 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie wniosek o pozytywne zaopiniowanie wniosku Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego przy ul. Długi 
Targ 39/40 w Gdańsku dla Instytutu Kultury Miejskiej.  
 
Głosowanie:  
Komisja 5 głosami za - jednogłośnie – pozytywnie zaopiniowała wniosek w 
sprawie dalszego uŜyczenia lokalu uŜytkowego przy ul. Długi Targ 39/40 w 
Gdańsku dla Instytutu Kultury Miejskiej. Opinia Nr 70-5/407/45/2014 
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Punkt – 10. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie 
uregulowania stanu prawnego do lokalu mieszkalnego, przy ul. Ojcowskiej 93 w 
Gdańsku. Pismo WGK.II.7124.1.93.2013.HS.76625 stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu.   
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Ustawa o ochronie danych osobowych 
 

Punkt – 11. 
Opiniowanie list i wykazów osób/rodzin o przydział lokali mieszkalnych na rok 
2014 i lata następne. Pismo: WGK-II.7140.3.23.2014.MRZ.79709 z dnia 
17.03.2014r. wraz z listami i wykazami osób /rodzin stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu 
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

Ustawa o ochronie danych osobowych 
 
 

Punkt – 12. 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Porządek obrad został wyczerpany. Nie ma więcej spraw ze strony 
członków Komisji. Dziękuję bardzo za czynny udział w posiedzeniu. Zamykam 
posiedzenie.  Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 16:40. 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 

 
Piotr Dzik  

 
Protokół sporządziła: 
 
ElŜbieta Wajs-Deyck 
Pracownik  
Biura Rady Miasta Gdańska 
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